

Release and Discharge Relating to Consent to Disclosure of Criminal Record Information

Surname	Given name	Middle name(s)	Date of Birth (dd/mm/yy)	<input type="checkbox"/> Male
				<input type="checkbox"/> Female

Previous Surnames (eg. Former marriage, maiden)

Address (number, street, apt., lot, concession, township, rural route #, city, postal code)

Occupation

I hereby authorize the Ontario Provincial Police (the OPP) to release records of criminal convictions for which a pardon has not been granted, records of discharges which have not been removed from the CPIC system in accordance with the Criminal Records Act, and records of outstanding criminal charges of which the OPP is aware, to the person(s) listed below.

Name	Title
------	-------

Department and Branch

Name of Organization

Release and Discharge

I hereby release and forever discharge Her Majesty the Queen in right of Ontario, the Commissioner of the Ontario Provincial Police and all members and employees of the OPP from any and all actions, claims and demands for damages, loss or injury howsoever arising which may hereafter be sustained by myself as a result of the disclosure of information by the OPP to the above named organization.

I acknowledge that information so disclosed may be confirmed only by a comparison of the fingerprints on file to which the information relates and my fingerprints.

Signature

Date

Confidential

This record and the information contained therein, is being provided in confidence and shall not be disclosed to any person with the exception of the person(s) named above without the express written consent of the Commissioner of the OPP.

Based on a name check only, and having a birth date as provided above - a records check:

- fails to reveal any record relating to the above subject.
- indicates the following information may relate to the above subject.

Details cannot be certified as relating to the subject of inquiry, without a fingerprint comparison.

Autorisation de révéler le contenu d'un casier judiciaire et décharge de responsabilité

Nom de famille Prénom(s) / Autre(s) prénoms Date de naissance (jj/mm/aa) Homme

Femme

Anciens noms de famille (p. ex. : nom de jeune fille, nom marital antérieur)

Adresse (numéro, rue, appartement, lot, concession, canton, numéro de route rurale, ville, code postal)

Profession

Je, soussigné(e), autorise par la présente la Police provinciale de l'Ontario à révéler, à la personne ou aux personnes dont le nom figure ci-dessous, le contenu de mon casier judiciaire, notamment : déclarations de culpabilité en vertu du *Code criminel* pour lesquelles je n'ai pas été gracié(e), libérations dont les données demeurent consignées dans le système du CIPC conformément à la *Loi sur le casier judiciaire*, et accusations criminelles en instance dont la Police provinciale serait au courant.

Nom Fonction

Service ou direction

Nom de l'organisme

Décharge de responsabilité

Je, soussigné(e), décharge par la présente et à tout jamais Sa Majesté la Reine du chef de l'Ontario, le commissaire de la Police provinciale de l'Ontario, tous les agent(e)s et membres du personnel de la Police provinciale de toutes actions, réclamations, demandes de dédommagement relatives à tous dommages, pertes ou blessures, quelle que soit la manière dont ils se produisent, que je puis subir par la suite en raison de l'autorisation donnée à la Police provinciale d'informer l'organisme susmentionné.

Je reconnais que la seule façon de confirmer les renseignements ainsi communiqués consiste à comparer les empreintes digitales figurant dans le casier aux miennes.

Signature

Date

Confidentiel

Le casier et les renseignements y figurant sont communiqués à titre confidentiel et ne peuvent être transmis à personne d'autre que la ou les personnes susmentionnées sans l'autorisation expresse et écrite du commissaire de la Police provinciale.

En fonction du nom et de la date de naissance fournis ci-dessus, la vérification des dossiers :

- n'a pas permis de trouver un casier judiciaire pour la personne susmentionnée.
 a permis de trouver les données suivantes qui pourraient se rapporter à la personne susmentionnée :

On ne peut certifier que ces données se rapportent au sujet de l'enquête sans procéder à une comparaison des empreintes digitales.